
Protokoll  från styrelsemöte 10/10 

Närvarande: Åse Källén Warholm, Dennis Källén, Lars Asklöf , Ewa Pyk, Roger Karlsson,  David 

Wernersson och Christina Maack 

 

• Väntar fortfarande på återkoppling från kontakt med Bäckvägens 1:a samfällighet 

 

• Elbilsgruppen: vi väntar ny info från Mikael E, Vi har visst framdragen el till garage och det står 

inget om vad den får användas till. Vi väntar mer info. 

 

• Städdag – var bra vi fortsätter så. Möjligen ska vi förtydliga hur man ska hjälpa dem som inte är 

färdiga med sitt jobb när man själv blivit klar med sin uppgift. 

 

• Hängrännor till garage: en del problem kvarstår även om några åtgärdats på städdag 

 

• 3 dokument kommer att skickas till alla om garageport 

 

• Sandfickan:  

o Henrik Åsander sa att det går dra fram el. Skulle eventuellt stått på andra sidan.  

o Vad ska Ellevio göra vid elskåpet? Vi behöver gräva bort buskar där sandfickan skall stå. 

Christina Maack kontaktar Ellevio och frågar om mätsstationen som ska bytas på 

samfällighetens mark. 

o Beställ Sandspridare (Christina Maack) 

 

• Garagemöte på nästa styrelsemöte 

 

• Ekonomin går lite back jämfört med budget, det är underhållsrelaterat. 

 

• Önskan om lite ekonomirapportering då och då vid styrelsemöten, kanske en något större 

genomgång en gång per kvartal. Kort reflektion varje möte. 

 

• Underhållsplan, Dennis ska maila. Vi ska gå igenom på Decembermötet. 

 

• Översvämningsproblematiken: Vägsamfälligheten har en idé om att presentera för kommunen 

men enl Lars så är den inte ok. Han har pratat med någon expert. 

 

• 14 november nästa möte. 

 

 

• Idéer om villaägarna som har jurist, rådgivning och utbildning. 

 

 



Sekreterare Dennis Källén 

 

 

Justerare Christina Maack 


